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For English:
VANAF 13 JAAR
65-plussers ook welkom!

De dag voor Koningsdag worden traditi egetrouw koninklijke 
onderscheidingen uitgereikt. Wie ontvangen dit jaar een lintje 
in De Ronde Venen? Bekijk live de uitreiking op vrijdag 26 april 
2024 bij RTV Ronde Venen. De uitzending begint om 10.00 uur.

RTV Ronde Venen is te ontvangen op de kanalen 
Ziggo 36 of 41  / Delta-Caiway 12 / KPN en andere 
providers 1368. De uitzending is ook te bekijken via 
htt ps://rtvrondevenen.nl/tv/

LINTJESREGEN 2024 
LIVE OP TV

Foto: aangeleverd.

De opties zijn gemaakt met inwo-
nersparticipatie aldus wethouder Vijse-
laar. Vreemd genoeg had geen van de 
opties uitsluitend een wandelpad. 
Terwijl uit de inwonersparticipatie, de 
werkgroep sessie en een petitie heel 
duidelijk blijkt dat de meeste inwoners 
daar echt geen � etspad willen. De 
petitie heeft inmiddels al meer dan 
2200 handtekeningen. De eerste parti-
cipatie voor de zogenaamde herinrich-
ting van het oude spoor/Robert Moul-
tonpad /Bellopad was 12 februari. 
Ongeveer 200 bezorgde inwoners 

waren aanwezig. Het overgrote deel 
van de aanwezigen waren mensen die 
er echt geen � etspad willen. Zij willen 
het ruige wandelpad behouden met 
hooguit wat extra beplanting. Op die 
avond werd door de wethouder 
beloofd dat daar wel degelijk rekening 
mee zal worden gehouden. Ze beves-
tigde dit met het tonen van de petitie 
en kondigde de vervolgbijeenkomst 
aan.

Werkgroep sessie15 maart 
Op 15 maart waren bijna 40 inwoners 

aanwezig om hun bijdrage te 
leveren. Ook daar was de meerder-
heid tegen een � etspad. Mensen 
genieten op die plek van rust, 
houden van de natuur en laten er 
graag hun hond even los. Een 
� etspad doet daar geen recht. Wel is 
iedereen van mening dat de huidige 
� etspaden aangepakt dienen te 
worden en dat daar aandacht 
naartoe moet. De gemeente belooft 
wederom deze punten mee te 
nemen in de ontwerpen.

Teleurstelling alom
Het was dan ook een grote teleurstel-
ling dat er niet één variant in het 
ontwerp zat waar het � etspad 
achterwege is gelaten. Verder 
weigert de gemeente tot op heden 
verantwoordelijkheid te nemen voor 
het veiliger maken van het industrie-

De Ronde Venen - Als het aan wethouder Vijselaar ligt, komt er zo snel 
mogelijk een � etspad op het Robert Moultonpad/oude spoor/Bellopad. 
In de gemeenteraadvergadering van 18 april jl. werden de drie ontwerp-
opties aan de raadsleden gepresenteerd. Geen van deze opties had 
uitsluitend een wandelpad. Een � etspad moet en zal er komen! Ook al 
willen inwoners dit echt niet. Participatie is op deze manier duidelijk 
alleen voor de bühne.

Wethouder Vijselaar wil kosten wat 
het kost een fi etspad op het Bellopad

gebied zelf. Het prachtige � etspad 
op de Constructieweg – waarover 
veilig van en naar Mijdrecht en Wilnis 
ge� etst wordt o.a. door schooljeugd 
– wordt doodgezwegen. En dit 
� etspad is tevens niet opgenomen in 
het alternatieven-onderzoek van 
HAS/Koning waarop allerlei 
aannames zijn gebaseerd. En als kers 
op de taart: Waar de � nanciering 
vandaan moet komen voor de herin-
richting ook daar had niemand een 
duidelijk antwoord op. Gelukkig 
waren er kritische raadsleden met 
goede vragen.

14 mei 
Tijdens de raadvergadering werd 
duidelijk dat de gemeente de 
volgende participatie al op de 
agenda heeft staan. Houd 14 mei 
alvast vrij om wederom (tevergeefs?!) 
op te komen voor het prachtige ruige 
wandelpad. It ain’t over till it is. Aldus 
de actiegroep tegen een � etspad op 
het oude spoor. 

De petitie tekenen kan nog steeds: 
https://petities.nl/petitions/
geen-asfalt-op-het-oude-
spoor?locale=en

Kinderkoor Ismaël 
40 jaar

Wilnis – Vorige week vierde 
kinderkoor Ismaël, In een volle 
en feestelijk versierde 
Hervormde kerk in Wilnis, haar 
40-jarig bestaan. Het kinderkoor 
zong samen met een project-
koor uit Zegveld en een kinder-
koor uit Linschoten met wel 50 
kinderen. Ook oud-leden van 
het kinderkoor vormden een 
projectkoor en zongen 2 
liederen. Samen met verschil-
lende muzikanten en een oud 
kinderkoor. Wil je ook komen 
zingen bij het kinderkoor? Info 
06 22637143
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Ingezonden brieven
Uw brief van max. 250 woorden, dient 
ondertekend te zijn en voorzien van 
naam, adres, telefoonnummer en/of 
e-mailadres. Anoniem ingezonden 
brieven worden niet in behandeling 
genomen. De redactie behoudt zich het 
recht te weigeren dan wel te redigeren.

Let op
Nadrukkelijk maken wij u er op attent, 
dat door ons in deze krant gepro-
duceerd advertentie-, foto-, en/of 
tekstmateriaal niet beschikbaar wordt 
gesteld aan derden. Dus ook niet per 
e-mail, fotokopie of anderszins zonder 
uitdrukkelijke, schriftelijke toestem-
ming van de uitgever!

Privacy
Zie onze privacyverklaring op 
www.meerbode.nl/privacy

Milieu
Onze krant wordt volledig gedrukt 
op FSC-Mix papier van verantwoorde 
herkomst.
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Zijn alle honden te trainen?
Wij denken van wel, en wil jij ook een sterke fijne band met je hond, dan ben je 
bij ons aan het juiste adres. Al 24 jaar trainen en begeleiden wij succesvol honden 
en hun eigenaren. Bij ons zijn alle honden welkom ongeacht ras of leeftijd. 
Hondkracht 12 wordt Hondenschool 4feet.

Mijn naam is Sabien Alonso en ik ben 24 jaar geleden hondenschool 4FEET gestart 
in Aalsmeer aan de rand bij Amstelveen. Wij zijn super blij met onze nieuwe locatie 
Mijdrecht die erbij komt. Op zowel de locatie Aalsmeer als Mijdrecht geven we 
honden trainingen op verschillende dagen en avonden. Wij blijven samen werken 
met hondkracht 12 voor gedragstherapie en voeding adviezen.

Mijn liefde voor honden is volgens mij al sinds ik kan praten! Toen ik 18 was ben ik 
diverse opleidingen gaan volgen om les te mogen geven. En sinds die tijd volgen 
we elk jaar nieuwe opleidingen en bijscholingen. Ook zijn we aangesloten bij de 
SPPD. De SPPD is een kwaliteitslabel voor de dieren professional. Zo weet je zeker 
dat iemand de juiste opleidingen en bijscholing volgt om les te mogen geven. 
Onze groepsgrote is max 5 combinaties om zo iedereen optimaal te kunnen 
begeleiden. 

De locatie Mijdrecht heeft een prachtige binnen locatie, en een omheinde buiten 
locatie. Locatie Aalsmeer heeft een kleine binnen locatie en twee grote omheinde 
grasvelden buiten. 
 
Wat kunnen jij en je hond bij ons leren?

- Kind en hond lessen
- Suppen met je hond
- Trainingen van pup tot volwassen hond
- Hoopers
- Sport &Spel lessen
- Hersenwerk
- Workshops
- Wandelen aan de slappe lijn
- Privélessen
- Detectie speuren

Nieuwsgierig geworden? Dinsdag 14 mei om 18.30-20.00 uur is er een kijk-avond 
in Mijdrecht.  Je kunt dan vrijblijvend komen kijken en vragen stellen. Er wordt een 
leuke demo Hoopers gegeven. Liever een keer een les volgen? Ter introductie is er 
op dinsdagavond 4 juni een inspirerende workshop hersenwerk voor maar €15.- 
per deelnemer. We gaan een uur lang leuke zoekspelletjes met uw hond doen. 
Deze workshop is ook heel leuk om samen met uw kind (vanaf 5 jaar) te doen! 

Schrijf je voor beide avonden in via info@4feet.nl om teleurstellingen te 
voorkomen. Graag tot 14 mei en/of 4 juni! www.4feet.nl  / info@4feet.nl /
06-28391174

De Ronde Venen - De groepen 7 en 8 
van basisschool Wereldwijs, 
ontvingen de leerkrachten en de leer-
lingen gastspreker Betty Schols van 
stichting Na de oorlog. De afgelopen 
periode werden geschiedenis lessen 
gegeven over de Tweede Wereld-
oorlog, ter voorbereiding van de 
komst van deze gastspreker. Betty 
vertelde over haar geboorte in 1941 
in Amsterdam als dochter van Marcus 
Meents en Elisabeth Bowier en de 
gespannen sfeer in de stad die toen 
al heerste. De ouders van Betty waren 
zogenaamd gemengd gehuwd; haar 
vader was Joods en haar moeder 
niet-Joods. 11 juni 1941, twee weken 
na de geboorte van Betty, wordt haar 
vader van huis opgehaald omdat hij 
jood is. Via het gevangenkamp 
Schoorl wordt hij naar concentratie-
kamp Mauthausen gedeporteerd, 
vanwaar hij nog 5 brieven schrijft. De 
laatste door haar moeder geschreven 
brief komt terug met stempel “Unbe-
kannt”, daarna een bevestiging van 

zijn dood via het Rode Kruis. Betty’s 
moeder blijft de hele oorlog hopen 
dat hij nog terug zal komen.

Grootouders
In juni 1943 werden ook de joodse 
grootouders van Betty opgepakt en 
via Westerbork naar vernietigings-
kamp Sobibor afgevoerd, waar zij 
direct na aankomst werden vergast. 
Moeder en Betty zijn daarna in Den 
Haag bij de ouders van moeder gaan 
wonen. In de hongerwinter, na D-day, 
gingen ze over de IJssellinie naar 
Zwolle, waar ze de bevrijding 
meemaakten. Betty Schols vertelde 
aan de leerlingen dat ze heel blij zou 
zijn als aan het eind van haar verhaal 
duidelijk was dat niemand kan kiezen 
waar je geboren wordt, maar dat je 
wel kunt kiezen wat je doet. Dat het 
belangrijk is om nieuwsgierig te 
blijven, hoop te houden en af en toe 
om jezelf te kunnen lachen. Een 
wereldse les voor de leerlingen van 
Wereldwijs!

Stichting ‘Na de oorlog’ geeft 
een gastles aan OBS Wereldwijs

Foto: aangeleverd.

Opening nieuw Repair Café  
in De Hoef
De Hoef - Woon je in De Hoef en heb 
je spullen die gerepareerd moeten 
worden? Op zaterdag 4 mei gaat in 
De Hoef het Repair Café van 
Tympaan De Baat voor het eerst 
open! Van 10 tot 12 uur ben je van 
harte welkom in dorpshuis De 
Springbok, Oostzijde 61A De Hoef. 
Meer informatie kun je opvragen bij 
Annemarie Keja, 0294-284 824 of 
a.keja@stdb.nl.

Deskundige vrijwilligers
Het is het 5e Repair Café van 
Tympaan De Baat dat in De Ronde 
Venen actief is. De andere Repair 
Cafés zijn te vinden in Abcoude, 
Vinkeveen, Mijdrecht, Baambrugge 
en nu dus ook in De Hoef. Er zijn 
deskundige vrijwilligers aanwezig die 
je gratis kunnen adviseren en helpen 
met computervragen, elektronische 
apparatuur en die naai- en verstel-
werkzaamheden verrichten. Wist je 
dat er in Abcoude en Baambrugge 
een dame is die batterijtjes en even-
tueel polsbandjes van horloges 
vervangen kan? In Baambrugge is er 
een reparateur aanwezig die wel raad 

weet met je kapotte sieraden. Zij is 
ook present in Mijdrecht. Veel dingen 
zijn na een eenvoudige reparatie 
weer prima bruikbaar!
Repair Café De Hoef is vanaf 4 mei 
elke 1e zaterdagochtend van de 
maand van 10.00 tot 12.00 uur 
geopend. Voor meer informatie over 
de andere Repair Cafés kun je kijken 
op de website in het activiteitenover-
zicht: www.tympaan-debaat.nl

Foto: aangeleverd

Mijdrecht - Het TRYO cabaret komt 
terug! CultuurHuis Mijdrecht heeft 
voor zaterdag 11 mei 2024 opnieuw 
een TRYO voorstelling geboekt. De 
eerste TRYO op 18 februari dit jaar 
werd een daverend succes. Daarom in 
het nieuwe seizoen opnieuw lachen, 
gieren, brullen voor volwassenen in ’t 
Oude Parochiehuis in Mijdrecht. Dit 
keer met drie nieuwe cabaretiers: 
Ramon Chatrer, Riza Tisserand en 
Arjan Kleton. Het wordt een avond-
vullende voorstelling, waarin ze ieder 
30 minuten van hun (nieuwe) voor-
stelling komen try-outen. Voordat het 
grote publiek ze ontdekt heeft of als 
nieuwe acts uitgeprobeerd moeten 
worden, brengt TRYO deze cabaretiers 
en hun acts naar het theater. Het is 

een beproefd concept van het impre-
sariaat Grappige Zaken, dat de Try-
outs samenstelt. Vorige keer kwamen 
Kai Bodewitz, Dave Felida en Marjo-
lein Ebels. Iedere TRYO is anders, elke 
show is er een wisselende line-up met 
nieuw talent, winnaars van cabaret 
festivals en gevestigde namen die bij 
TRYO hun nieuwe voorstelling uit 
willen proberen. En dit keer doen ze 
dat voor de tweede keer in Mijdrecht 
op uitnodiging van het CultuurHuis 
Mijdrecht. De voorstelling begint om 
20 uur (zaal open 19.30 uur) en wordt 
gepresenteerd door een cabaretier 
die het publiek mee neemt in het 
try-out proces. Kaartjes kosten 11,50 
euro en zijn te bestellen op 
www.cultuurhuismijdrecht.nl

TRYO cabaret 11 mei met 
Ramon, Riza en Arjan

Foto’s: aangeleverd

Kaarten in de Boei
Vinkeveen - Vrijdag 22 maart was er 
een klaverjasmiddag met een grote 
deelname van 76 kaarters. Er waren 
leuke prijzen beschikbaar gesteld 
door de middenstand en het was 
weer erg gezellig. Fraaie eerste plaats 
voor Harrie van Schaik, de tweede 
plaats voor Joop de hoop en de 
derde plaats voor Carola v d Linden. 
Vrijdagmiddag 26 april organiseren 
Koos en Wim weer een klaverjas-
middag in het dorpshuis de Boei 
Kerklaan 32 Vinkeveen. De volgende 
kaartmiddag is op 13 juli. Zaal open 
om 13.00 uur en het kaarten begint 
om 13.30 uur precies. Er zijn weer 
mooie prijzen en gezelligheid staat 
voorop, en dus voor iedere kaarter 
van harte aanbevolen.

Klaverjassen in de 
Merel
Vinkeveen - Op vrijdag 26 april 2024 
is er  prijsklaverjassen in Café Biljart 
de Merel in Vinkeveen de totale 

uitslag van deze avond was: Kees 
Kooijman, 2: Cees Wijngaarden en 3 
Diny v.Scheppingen . De poedel was 
voor Thijs v.d. Jagt. De volgende 
prijs-klaverjas avond zal dus zijn op 
vrijdag 26 april 
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
- Biljartclubs zoeken nieuwe plek nu Bar Adelhof gaat sluiten.
- Rondeveense Toppers  van reddingsbrigade hebben al eens al “reddend” 

kunnen optreden. 
- Op de Landelijke Dag tegen Pesten staat het thema ‘Nog steeds goed 

voor elkaar’ centraal. 
- De voorstelling om eens over vooroordelen te hebben.
- De Pius viert dit jaar zijn 75 jaar en roept oud leerlingen op te komen.
Hele week vanaf 00.00 uur (herhaling op ieder even uur).

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO                             105.6 FM en internetstream.

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica
 12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica
 13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

Amstelhoek- Op dinsdag 16 april jl. 
ondertekenden wethouder Huib 
Zevenhuizen en directeur van Lithos 
Projectontwikkeling, Henk Polder-
mans, in het bijzijn van Saskia 
Pothuizen de intentieovereenkomst 
voor woningbouw op de locatie 
Pothuizen in Amstelhoek. Op de 
huidige plek van het metaalverwer-
kingsbedrijf zijn Lithos en de 
gemeente van plan om apparte-
menten te bouwen. De afgelopen 
jaren hebben Lithos en de gemeente 
samengewerkt aan de plannen om 
het gebied te veranderen van een 
sloopbedrijf naar woningen. In 2011 
is in samenwerking met bewoners de 
Structuurvisie Amstelhoek opge-
steld. Hierin staan de plannen om 

deze locatie te ontwikkelen 
omschreven. Met het sluiten van de 
intentieovereenkomst worden 
afspraken gemaakt over de samen-
werking en de vervolgstappen. Het 
plan is om vier appartementen-
blokken te realiseren van vijf woon-
lagen. Wethouder Huib Zevenhuizen: 
“Sinds begin dit jaar zijn de ontwik-
kelaar en wij het eens over de 
uitgangspunten voor de bouw. 
Daarom konden we nu de intentie-
overeenkomst sluiten. Een mooie 
stap voor de dorpsrand van Amstel-
hoek. We maken het gebied aantrek-
kelijker door mooie doorzichten 
vanuit het dorp naar het landschap 
te creëren en ook wordt de 
Hollandse Waterlinie beter zichtbaar.”

Huib Zevenhuizen, Saskia Pothuizen en Henk Poldermans bij Pothuizen b.v. in Amstelhoek. Foto: aangeleverd.

Een stap dichter bij nieuwbouw 
in Amstelhoek

Waardevol
Jarno van de Kruisweg, ontwikkelma-
nager Lithos, blikt terug op een 
nuttig voortraject: “Een succesvolle 
ontwikkeling vraagt om een goede 
samenwerking. Met de waardevolle 
inbreng van gemeente De Ronde 
Venen en de klankbordgroep zetten 
we elke stap zorgvuldig om tot een 
plan te komen waarbij er voldoende 
draagvlak bestaat”. De volgende stap 
is om de uitgangspunten te 
verwerken in het Ruimtelijk Kader en 
aan te bieden aan de gemeenteraad. 
In dit proces wordt de klankbord-
groep van vertegenwoordiging uit 
het wijkcomité en andere bewoners, 
regelmatig betrokken. Voordat het 
Ruimtelijk Kader aan de gemeente-
raad aangeboden wordt, organiseert 
Lithos in samenwerking met de 
gemeente een inloopavond voor alle 
geïnteresseerden.

De Ronde Venen – Pet 8 mei a.s. zal 
de Vinkevener en oud-wethouder 
van gemeente De Ronde Venen, 
Anco Goldhoorn wethouder zijn in 
Terschelling. De coalitie gevormd 
door de fracties van Plaatselijk 
Belang en VVD zijn voornemens op 8 
mei 2024 tijdens een extra raadsver-
gadering Bert Wassink, Danny Ruige 
en Anco Goldhoorn te benoemen als 
wethouders van Terschelling. In 

combinatie met de waarnemend 
burgemeester Roel Cazemier is de 
coalitie van mening dat door de 
combinatie van kennis van de 
gemeente en ervaring er geen 
verdere vertraging zal worden opge-
lopen in de lopende en nieuwe 
dossiers. De fracties van Plaatselijk 
Belang en VVD zien met vertrouwen 
de toekomstige samenwerking met 
de beoogde wethouders tegemoet 

Oud-wethouder Anco Goldhoorn 
wordt wethouder in Terschelling

Vinkeveen - Op een koud en 
winderig sportpark moest Hertha-4 
aan de bak tegen Buitenveldert. Met 
de wind mee ging Buitenveldert 
voortvarend van start. Met schoten 
van dertig meter en meer 
probeerden ze de keeper te 
verschalken. Na een minuut of zeven 
liet Bram zich toch verrassen en een 
stuiterbal verdween meegenomen 
door de wind in het doel, 0-1. Buiten-
veldert kreeg kans op kans maar de 
achterhoede was alert en stond 
verdedigend zijn mannetje. Na een 
fraaie aanval scoorde Niels in de 
tiende minuut de gelijkmaker. Tot de 
rust was het genieten van een 

partijtje leuk voetbal waarin beide 
teams kans op kans kregen maar 
beide keepers stonden op de juiste 
plek. Na de thee werd het een span-
nende tweede helft. Vele kansen 
maar geen doelpunten. In de vijfen-
zeventigste minuut zette Hertha een 
aanval op. Sebastiaan pikte de bal op 
en gaf een voorzet die Ralf knalhard 
binnenschoot. In het laatste kwartier 
nog diverse hachelijke momenten 
maar het leek op een gelijk spel uit te 
lopen. Een ongelukkige handsbal 
van een Hertha verdediger twee 
minuten voor tijd en de scheids 
legde de bal op de stip. Met een 
geweldige redding plukte Bram de 

Bram matchwinnaar in Vinkeveen

bal van de lijn en bezorgde zijn team 
de dik verdiende drie punten.

CSW Vrouwen 30+1 kampioen

Foto: aangeleverd.Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Wilnis - Afgelopen vrijdagavond 19 
april zijn de dames van CSW-30+1 
kampioen geworden. Met nog maar 
één laatste ronde te spelen van 3 
wedstrijden in toernooivorm stond het 
team al 9 punten voor op de nummer 
twee, De Vecht. Er was deze avond nog 
maar één punt nodig om het kampi-
oenschap binnen te halen. Deze “bijna” 
formaliteit werd in de eerste wedstrijd 
tegen Hertha meteen veiliggesteld 
met een winst. De scherpte was er 
daarna wel een beetje vanaf bij de 
volgende wedstrijd tegen thuisploeg 
Olympia’25, die een sterke wedstrijd 
speelde. Het eerste verlies van het 
seizoen was ook meteen een feit. Om 
het helemaal compleet te maken werd 
er afgesloten met een gelijkspel tegen 
De Vecht. Deze verliespunten mochten 
de pret niet drukken en het kampioen-
schap werd uitbundig gevierd met 
taart en bubbels.
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Baambrugge - Baambrugge is een 
klein karakteristiek dorp in de 
gemeente De Ronde Venen. Het 
heeft een mooie natuurlijke omge-
ving met een landelijk karakter en is 
omgeven door weilanden, sloten en 
waterwegen. Het dorp heeft een 
rijke geschiedenis en een aantal 
historische gebouwen. Ideaal als 
tussenstop voor wandelaars en fiet-
sers. Maar ook de bewoners zijn er 
uiterst content, Omdat het een klein 
dorp is, kennen de meeste inwoners 
elkaar, en er is vaak een gevoel van 
gemeenschapszin en betrokkenheid. 
Er is van alles te doen en regelmatig 
worden er lokale evenementen en 
activiteiten georganiseerd in het 
gezellig dorpshuis ‘De 5 bogen. Een 
dorpshuis zoals een dorpshuis 
bedoeld is. Ook zijn er vaak vrijwil-
ligers actief in verschillende vereni-
gingen en organisaties, wat de 
onderlinge band versterkt. Er is dan 
ook sprake van een sterke sociale 
cohesie binnen het dorp. 

Geen opvolgers
Toen in 2023 duidelijk werd dat 
supermarkteigenaren Henk en Gerrie 
van der Wilt er mee op gingen 
houden en er geen opvolger was, 
ging er een schok door het dorp. De 
supermarkt is belangrijk voor de 
inwoners en heeft ook een sociale 
functie. Het dorp kwam dan ook snel 
massaal in actie. De Vereniging 
Dorpsbelangen Baambrugge maakte 
samen met de inwoners een plan om 
de enige supermarkt in het dorp te 

behouden. Er kwam een inzame-
lingsactie en de inwoners werden 
‘lid’ van de supermarkt. Het dorp 
werd zelf eigenaar van de buurt-
super en eind september was de 
opening een feit van de vernieuwde 
winkel, die met een knipoog naar de 
vorige eigenaar “Henks supermarkt” 
is gaan heten. De inwoners zijn niet 
alleen klant, maar staan als vrijwil-
liger om beurten ook zelf achter de 
kassa of zijn actief als vakkenvuller. 
De supermarkt in Baambrugge is 
met vereende krachten door de 
inwoners van Baambrugge gered en 
nieuw leven in geblazen. Ze zijn nu 
een half jaartje verder en als je het 
dorp binnen rijdt, over de karakteris-
tieke ophaalbrug, zien je direct aan 
de linkerzijde dat het bij de buurt-
super gezellig druk is. We horen van 
een aantal inwoners dat de inwoners 
erg blij zijn dat de supermarkt 
behouden is en ze min of meer trots 
zijn op hun winkeltje. Als je in de 
winkel bent is het bijna of je in een 
reallife reclamespot bent terecht 
gekomen, want iedereen maakt 
promotie. Zo horen we dat er veel 
streekproducten zijn en het schepijs, 
wat er in 7 smaken is, heerlijk 
smaakt. De gunfactor is dan ook 
groot, want ondanks dat de prijzen 
over het algemeen iets hoger zijn 
dan bij de supermarkten in Abcoude 
koopt men veel in het eigen dorp. 
“Ja, het is misschien wat duurder, 
maar het is toch veel leuker om naar 
de buurtsuper in je eigen dorpje te 
gaan en een praatje te kunnen 

Inwoners Baambrugge positief 
over Henks Supermarkt

maken met dorpsgenoten”, zegt een 
wat oudere dame enthousiast. Als ze 
hoort dat we van de Nieuwe Meer-
bode zijn laat ze ons weten dat ze 
iedere week ook trouw de krant 
meeneemt voor haar man die zo op 
de hoogte blijft van wat er zich in de 
gemeente afspeelt. “Maar ik haal het 
lokale nieuws gewoon hier in de 
buurtwinkel op” zegt ze met een 
glimlach. Een andere bezoeker van 
de winkel is ook goed te spreken 
over het assortiment en geeft aan 
dat het weleens kan gebeuren dat je 
in de winkel komt en het vlees van 
slagerij Pouw die dag al is uitver-
kocht, maar dan is er altijd wel een 
alternatief te vinden. Het klinkt alle-
maal heel positief en meedenkend. 

Optimistisch
Uit welingelichte bron hoorde onze 
redactie dat de penningmeester nog 
steeds optimistisch is. ‘De omzet is al 
weken behoorlijk goed en men is 
tevreden over het eerste half jaar. 
Mede dankzij het lidmaatschapsgeld 
van de vereniging is er geen verlies 
gedraaid. “Maar de spannende 
zomermaanden komen er nog aan, 
dus is het nog te vroeg om grote 
conclusies te trekken’, zegt hij om 
een slag om de arm te houden.. Een 
van de aandachtspunten blijft de 
bezetting van de winkel door vrijwil-
ligers. Doordat een aantal vrijwilli-
gers met vakantie gaan, is het 
rooster in mei nog niet goed gevuld. 
De winkel kan daarom nog wel wat 
hulp gebruiken en men geeft aan 
dat nieuwe vrijwilligers nog steeds 
van harte welkom zijn. Dus als je wat 
tijd hebt en een handje wil helpen 
kan je een mailtje sturen naar info@
henksbaambrugge.nl. Bestuurslid 
Judith zal dan contact met je 
opnemen.

Foto’s: aangeleverd

Baambrugse Zuwe - Drinkwaterbe-
drijf Vitens en gemeente De Ronde 
Venen gaan intensief samenwerken 
bij het vervangen van de drinkwater-
leiding in de Baambrugse Zuwe. De 2 
partijen hebben donderdag 18 april 
2024 een overeenkomst getekend 
waarin ze de samenwerking formeel 
bekrachtigen. De partijen gaan geza-
menlijk kijken waar de nieuwe leiding 
het best kan worden gelegd en of dit 
gezamenlijk met de eventuele recon-
structie van de Baambrugse Zuwe 
kan worden uitgevoerd. Vitens wil al 
langere tijd de drinkwaterleiding in 
de Baambrugse Zuwe vervangen. De 
leiding is verouderd en gemaakt van 
breekbaar cement. Ook ligt de leiding 
onder het asfalt waardoor het moei-
lijk is om in geval van bijvoorbeeld 
een breuk een reparatie uit te voeren. 
Helaas waren er de afgelopen jaren 
verschillende lekkages in de drinkwa-
terleiding, waardoor aanwonenden 
enige tijd zonder drinkwater zaten.

Permanente oplossing
De overeenkomst om gezamenlijk op 
te trekken is getekend door wethouder 
Anja Vijselaar en Jolanda Comino, direc-

teur Ontwerp & Aanleg van drinkwater-
bedrijf Vitens. De gemeente onderzoekt 
op dit moment de mogelijkheden om 
tot een permanente en duurzame 
oplossing te komen voor de almaar 
verzakkende Baambrugse Zuwe. Samen 
met Vitens wordt gekeken of vervangen 
van de leiding en een oplossing voor de 
Baambrugse Zuwe gelijktijdig kan 
worden uitgevoerd. Vraag die de 
komende tijd beantwoord moet 
worden is of de drinkwaterleiding voor-
uitlopend op, maar wel in samenhang 
met de aanpak van de Baambrugse 
Zuwe, kan worden uitgevoerd.

Ingewikkelde puzzel
Wethouder Anja Vijselaar (Mobiliteit): 
,,Het is een ingewikkelde puzzel. We 
hebben te maken met, op sommige 
plekken, een metersdik pakket van 
asfalt. Daaronder ligt de drinkwater-
leiding van Vitens. We bekijken onder 
andere de mogelijkheid of de leiding 
naast de weg kan worden gelegd, 
maar de vraag is of daar voldoende 
ruimte voor is. Daarom hebben we 
met Vitens de handen ineengeslagen 
om gezamenlijk te kijken wat de 
beste oplossing is.’’

Vitens en gemeente werken 
samen bij vervangen waterleiding 
Baambrugse Zuwe 

Wethouder Anja Vijselaar (links) en Jolanda Comino, directeur Ontwerp & Aanleg van 
Vitens ondertekenden de samenwerkingsovereenkomst op de Baambrugse Zuwe in 
Vinkeveen. Foto: aangeleverd.

Baambrugge - Ben je tussen de 6 en 
12 jaar en vind jij skaten erg leuk? Wil je 
daarnaast beter worden in het skaten 
en lekker in de buitenlucht sporten, 
dan zijn de skatelessen bij IJsclub Nooit 
Gedacht iets voor jou. In de winter 
geeft IJsclub Nooit Gedacht iedere 
week schaatsles, maar in de lente en 
zomer geven we skatelessen. 
De skatelessen vinden iedere dinsdag-
avond plaats van 18:15 tot 19:15 op de 
skeelerbaan in Baambrugge. We 
starten op dinsdag 9 mei. De lessen 
worden verzorgd door ervaren jeugd-
leiders die in de winter ook les geven. 
In de lessen worden oefeningen 
gegeven, die gericht zijn op de tech-
niek, afgewisseld met spelletje en 
lekker vrijuit rondjes skaten. Baam-
brugge beschikt over een kleine, maar 

gezellige skeelerbaan, waar je veilig 
kunt skaten. Aan de veiligheid is verder 
gedacht doordat het verplicht is met 
knie- elleboog- en polsbeschermers te 
skaten en natuurlijk is ook de helm 
verplicht. Bij regen wordt er niet 
geskate, dan wordt het asfalt te glad en 
dat levert ook gevaarlijke situaties op. 
Wil je komende zomer skaten? De 
kosten hiervoor zijn beperkt Voor € 25,- 
kun je het hele voorjaar en zomer skee-
leren. Wel moet je zelf voor skates, een 
helm en de overige beschermers 
zorgen. Wil je eerst komen kijken of het 
wat voor jou is? Een proefles is ook 
mogelijk. Opgeven doe je door een 
mail te sturen naar jeugdcoordinator@
ijsclubnooitgedacht.nl. Let op: er 
kunnen maximaal 30 kinderen 
meedoen, dus vol = vol.

Kom skaten bij IJsclub Nooit Gedacht

Foto: aangeleverd.
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ABCOUDE
In Abcoude heeft men zijn best weer gedaan 
om een mooi programma voor deze feestelijke 
dag te regelen. Alle vertrouwde ingrediënten 
zitten weer in het programma zoals; 

 de traditionele rommelmarkt
 concours élégance
 voor de kinderen is er een spellencircuit en 
staat er een Luchtkasteel en zal een Clown de 
boel opvrolijken

 Op de verschillende terrassen in het dorp kan 
men uiteraard ook weer goed vertoeven 
onder het genot van een hapje en drankje en 
er is een podiumprogramma met muziek

BAAMBRUGGE
Ook al is het dorpje Baambrugge klein de 
feestjes kunnen ze groots vieren. Als de 
vlaggen gehesen zijn kan het feestprogramma 
beginnen.

 9.00 uur de muzikale rondgang door Baam-
brugge van de Abcouder Harmonie 

 10.00 uur beginnen de kinderspelen. De 

DE HOEF
Ook in de Hoef kan men wel een feestje 
bouwen en zijn er tot circa 13.00 uur leuke acti-
viteiten georganiseerd.

 Van 9.30 tot 10.15 uur gaat er een vrolijke 
optocht achter de muzikale bak� ets vanaf de 
Meerendonkstraat naar HSV. De � etsen, 
kinderwagens, buggy’s, loop� etsjes, etc. zijn 
vrolijk versierd en dit zorgt voor mooie en 
feestelijke optocht. Bovendien is er voor de 
mooist versierde � etsen nog een prijsje te 
verdienen.

 Om 10.15 uur als de vrolijke stoet bij HSV 
arriveert staat er ko�  e, thee en limonade 
klaar met Oranjegebak. Daarna worden er 
(oud)-Hollandse spellen gespeeld en is er 
nog een creatieve opdracht.

 Rond 13.00 uur zijn de activiteiten klaar en is 
er nog tijd om gezellig elders iets te gaan 
doen.

MIJDRECHT 
In Mijdrecht begint het oranjefeestje op 
woensdag 24 april 2024 al met de Konings-
kermis op de parkeerplaats van Argon. En 
daarna zijn er zowel op vrijdagavond als 
zaterdag verschillende Koningsdag activiteiten 
georganiseerd door het hele dorp heen. 

Vrijdag 26 april 
 18.00 uur penaltyschieten bij Argon. 
 20.45 uur lampionnenoptocht vanaf het 
Raadhuisplein. 

 22.00 uur vuurwerkshow en opening festivi-
teiten bij Argon. 

Zaterdag 27 april 
 tot 13.00 uur de kindervrijmarkt in het 
centrum.

 11.00 uur VIOS Oranjeparade vanaf de 
Raadhuislaan.

 12.00 tot 13.00 uur Koningsdagconcert in de 
Janskerk. 

 Van 12.00 tot 18.00 uur zijn er verschillende 
gezellige activiteiten op het 
Windmolenterrein. 

 Van 14.00 tot 20.00 uur barst het Oranjefeest 
op het Raadhuisplein los met Dj’s John den 
Hollander en Jeroen Post en live artiesten 
Marco Mark, Thomas Oudshoorn en Mark 
Fledderman.

VINKEVEEN
Met vereende krachten en goede lokale 
samenwerking zal Vinkeveen op Koningsdag 
weer traditioneel oranje kleuren. Op de 
Kerklaan, het Boeiplein en het Tuinderslaantje 
zijn allerlei activiteiten georganiseerd en er is 
zelfs een eetstraatje, een bar met toebehoren 
en uiteraard een groot podium. De kinderen op 
de lagere scholen in Vinkeveen krijgen een 
gratis bonnenkaart zodat alle kinderen kunnen 
deelnemen aan de attracties. Natuurlijk zullen 
ook de Brunch, Brassband Concordia, muziek-
korps Triviant en het Shantykoor De Turfschip-
pers dit jaar niet ontbreken tijdens Koningsdag.

 7.00 uur is er een kinderkramenmarkt op de 
Kerklaan en Tuinderslaantje. Ook dit jaar 
staan er weer 40 gratis kramen, speciaal 
bedoeld voor de Vinkeveense kinderen klaar 
en kan er ook tussen de kramen plaats 
genomen worden met de welbekende 
kleedjes, dit op aanwijzingen van de 
organisatie. 

Willem-Alexander Claus George Ferdinand, koning der Nederlanden, Prins van 
Oranje-Nassau, jonkheer van Amsberg of kortweg Alex viert op zaterdag 27 april 2024 
zijn 57ste verjaardag. Wij feliciteren onze koning Willem IV van harte en vieren het 
verjaardagsfeestje dit jaar natuurlijk weer graag met hem mee.

Regio - Op 27 april zijn er in de verschillende 
kernen in De Ronde Venen en Uithoorn allerlei 
leuke activiteiten georganiseerd voor jong en 
oud. Zo zal de traditionele vrijmarkt er op veel 
plaatsen weer zijn waar iedereen op zijn eigen 
kleedje overtollige spullen verkoopt en 
anderen hier weer blij mee maakt. Uiteraard 
zijn er weer verschillende versierde (� ets)
optochten door de straten en zal er onder het 
genot van een hapje en een drankje op 
verschillende plaatsen gefeest worden op de 

vrolijke noten van Deejays en muzikanten. 
Dus hijs op 27 april met trots de rood, wit, 
blauwe vlag trek je Oranje out� t aan en vier 
samen weer een gezellig Oranjefeest! Er is 
genoeg te beleven in De Ronde Venen en 
Uithoorn. En voor iedereen hierbij nog even 
een reminder van de tekst het Volkslied 
waarvan op Koningsdag volstaan kan worden 
door het eerste en het zesde couplet van het 
Wilhelmus te zingen. Maar wel uit volle borst 
natuurlijk! 

PROGRAMMA’S KONINGSDAG 2024

Foto: aangeleverd.

 Vanaf 9.00 uur zorgt DJ Henny’s voor gezel-
lige muziek 

 10.30 uur Triviant over de Kerklaan en op het 
podium

 11.00 uur een koningsbrunch en Brassband 
Concordia in het Dorpshuis. Tevens de start 
van diverse kinderattracties op het Boeiplein 
met een Bungeejump, de kinderdraaimolen, 
Formule 1 baan, touwtje trek, eendjes 
vangen, diverse springkussens en een 
rodeostier.

 12.00 uur een optreden Enjoy’s Dance op het 
podium

 13.00 uur zal er een megakinderdisco op het 
Boeiplein en zal het Shantykoor in het Dorps-
huis gezellige de boel weer aan het zingen 
krijgen

 Van 14.00 tot 20.00 uur zijn er optredens op 
het podium van DJ Rutger, De Nieuwe Band, 
Dave Miller en Quido van der Graaf

WILNIS
Ook in Wilnis hebben ze er zin in en staan er 
weer leuke activiteiten gepland. Ze gaan er een 
mooi feestje van maken.

 8.30 uur Als de kerkklokken hebben geluid 
zal er een muzikale rondgang en optocht 
met versierde � etsen door het dorp rijden 
naar het oude gemeentehuis voor de o�  -
ciële opening 

 Van 10.00 tot 12.00 uur is de kindervrijmarkt 
in de Dorpsstraat en een Seniorenborrel in 
de Schakel

 Van 14.00 tot 20.00 uur zal er een groots feest 
losbarsten in het Speelwoud met vermaak 
voor jong en oud

UITHOORN
In het dorpscentrum van Uithoorn zal in de 
Dorpsstraat, Marktplein, Wilhelminakade weer 
volop te genieten zijn met de jaarlijkse traditio-
nele kinderrommelmarkt. Dit jaar is het ook 
mogelijk om dit te doen op het binnenplein 
van winkelcentrum Amstelplein. Hier kunnen 
kinderen tot en met 12 jaar hun eigen kraampje 
opzetten om hun spulletjes te verkopen. Het 
zal weer een drukte van jewelste worden en het 
verzoek om zoveel mogelijk op de � ets of 
lopend te komen, want met de auto is het 
gebied niet toegankelijk. 

 Van 14.00 tot 20.00 uur organiseren de hore-
cagelegenheden gezamenlijk op de Amstel-
kade de Koningsdagfestiviteiten met optre-
dens van live artiesten Robert Leroy, Tim van 
Leijenhorst, Edo Barends, Kelsey Verbrugge, 
Marciano Metz en Ray Benjamin

DE KWAKEL
Het feest comité in de Kwakel heeft ook een vol 
programma voor jong en oud in elkaar gezet 
en dat wordt ook volop gezelligheid en vertier 
in het dorpscentrum van De Kwakel, t.w. 
Kerklaan/Drechtdijk.

 10.00 uur De kleuters rijden een rondje met 
hun versierde � etsen door het dorp

 11.00 tot 12.15 uur is er een kleuterpro-
gramma voor groep 1 & 2, kinderspelen voor 
groep 3 t/m 5 en de zeskamp voor groep 6 
t/m 8 en klas 1 & 2

 12.45 uur Aanvang klaverjassen in het Dorps-
huis (inschrijven 12.15 uur)

 Van 13.00 tot 15.00 uur vrijmarkt
 15.15 uur Panna voetbal
 15.30 tot 17.30 uur Horizontaal bierkratten 
stapelen en Cornhole en Livemuziek op het 
dorpsplein

peuters en kleuters gaan cup cakes knut-
selen, ballonnen verzamelen en verjaardag 
post sturen. Groep 3 t/m 8 zijn er spelletjes 
zoals de eierrace, stokbroden vangen en de 
boodschappenkarretjesrace.

 10.30 uur Een feestelijke oranje-ochtend voor 
de senioren. Samen gezellig een kopje ko�  e 
en wat bijkletsen. Daarna een lekker borreltje 
en het jaarlijks prijzencircus.

 Tot 12.30 uur staat de draaimolen er weer, 
waar de ritjes voor alle kinderen gratis zijn.

 In de sportzaal is er een springkussen voor 
alle kinderen t/m 6 jaar en op het spring-
kussen buiten mogen alle kinderen van 7 t/m 
12 jaar hun uitleven.

 om 13.00 uur start de traditionele vrijmarkt. 
 15.00 uur begint het ringsteken op de � ets. 
 15.30 uur kinderbingo voor alle kinderen van 
de basisschool. 

 16.00 uur sjoelen op de reuzensjoelbak. 
 Rond 16.00 uur wordt er voor de inwendige 
mens gezorgd en zorgt zingende DJ Peter 
Manvis dat de voetjes van de vloer komen.

De Ronde Venen en Uithoorn kleuren 
weer Oranje op Koningsdag

kleedjes, dit op aanwijzingen van de 
organisatie. 

 15.15 uur Panna voetbal
 15.30 tot 17.30 uur Horizontaal bierkratten 
stapelen en Cornhole en Livemuziek op het 
dorpsplein

mens gezorgd en zorgt zingende DJ Peter 
Manvis dat de voetjes van de vloer komen.
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Regio - Ename Uitvaartzorg, onder 
andere gevestigd in Wilnis en Aals-
meer, kondigt met trots de lancering 
aan van de Excellente Duurzame 
Crematie (EDC), een innovatief 
uitvaartpakket dat duurzaamheid en 
zorgzaamheid combineert, gericht op 
een nieuwe standaard in de uitvaart-
zorgsector. En is daarmee koploper in 
de branche. De EDC is ontwikkeld als 
een allesomvattend pakket van leve-
ringen en diensten, met een sterke 
nadruk op duurzaamheid, persoonlijke 
service en financiële zekerheid voor 
geïnteresseerden. Duurzaamheid 
vormt het hart van de EDC, waarbij elk 
aspect van de uitvaart zorgvuldig is 
gepland om de ecologische impact te 
minimaliseren. Elektrisch vervoer 
wordt niet alleen gebruikt om de over-
ledene over te brengen naar het 
uitvaartcentrum, maar ook om nabe-
staanden van huis naar het uitvaart-
centrum te vervoeren en vice versa, 
waardoor de CO2-uitstoot vermindert 

en bijdraagt aan een schonere 
toekomst.

Digitaal
Verdere verduurzaming wordt gereali-
seerd door het aanbieden van (overige) 
digitale diensten, zoals de digitale 
aangifte van overlijden bij de Burger-
lijke Stand en het verzenden van digi-
tale rouwbrieven. Deze moderne bena-
dering vermindert niet alleen papier-
verbruik, maar biedt ook een efficiënte 
en snelle manier om informatie te 
delen met familie, vrienden en 
kennissen. De nieuwste koelaccommo-
daties worden aangedreven door 
zonne-energie. Voorts wordt de moge-
lijkheid geboden om te kiezen voor 
een biologisch afbreekbare kist of 
rieten mand. De opbaring van de over-
ledene vindt plaats in duurzaam inge-
richte rouw- en familiekamers, waarbij 
uitsluitend gebruik is gemaakt van 
duurzaam vervaardigde materialen. 
Nabestaanden kunnen op een respect-

Verduurzaming in de uitvaartzorg

LEZERSPOST

Donderdagavond 18 april woonde ik de raadsvergadering bij waarin de 
ontwikkelingen m.b.t. Het Oude Spoor door OKRA, een daarvoor door de 
gemeente aangetrokken organisatie, werden gepresenteerd. Verrassing, 
verbazing, verbijstering zijn woorden die in mij opkwamen bij het zien en 
horen van de plannen. Werden plannen van een aantal jaren geleden 
m.b.t. de realisering van een fietspad al niet bepaald met gejuich 
ontvangen en verdwenen ze in een laatje, ook nu kunnen deze plannen 
niet op een breed draagvlak bij de bevolking, de omwonenden, rekenen.
Op de participatiebijeenkomst van 12 februari 2024 in de Willisstee kwam 
ondubbelzinnig naar voren dat er meer “tegens” dan “voors” m.b.t een aan 
te leggen fietspad waren. Tijdens de naar aanleiding daarvan in het leven 
geroepen werkgroep, die op15 maart bij elkaar kwam en waar ikzelf bij 
aanwezig was, bleek opnieuw dat 80 - misschien wel 90% - GEEN fietspad 
op Het Oude Spoor wilde.

Verbijstering
Groot was dan ook de verrassing, verbazing, verbijstering dat in alle 3 
gepresenteerde opties het fietspad over het gehele dan wel gedeeltelijke 
traject werd geprojecteerd. Naast bewoners en gebruikers van het pad 
hebben tal van organisaties zich uitgesproken tegen aanleg van een 
fietspad. Enkele daarvan waren zowel op de participatieavond als bij de 
werkgroep aanwezig. 
In de werkgroep bijeenkomst kwam onder andere naar voren:
- dat er voldoende fietsroutes in het gebied zijn; 
- dat de meeste mensen kiezen voor de kortste route van A naar B
- dat er een prima fietsroute vanuit Marickenland naar Mijdrecht te 

vinden is via het nieuwe fietspad langs de Constructieweg;
- dat de beoogde spoorbaanroute zeker geen interessante optie zal 

worden in de verbinding Loenersloot-Amstelhoek;
- dat degenen die op het industrieterrein moeten zijn omdat ze daar 

werken of daar een winkel bezoeken geen omweg zullen maken om 
hun bestemming te bereiken;

- dat deze fietsers een gevaar blijven vormen op het industrieterrein en 
dus ook niet om het terrein heen geleid kunnen worden;

- dat er in het verlengde van de Ringdijk in Wilnis aan de noordkant van 
de Ringvaart, de zuidkant van de Driehoek een prima en recreatief 
aantrekkelijke verbinding te realiseren is met nog minder “oversteek-
plaatsen” dan op Het Oude Spoor.

Niet terug te zien
Zorgen, bezwaren, suggesties en alternatieven zijn geuit, maar helaas zijn 
deze niet terug te zien in de opties die gepresenteerd zijn door OKRA. 
Als dit is wat OKRA uit de verschillende sessies heeft gedestilleerd dan 
geeft dat een bedenkelijke uiting aan de kwaliteit van deze organisatie.
Of moet de vinger meer in de richting van de gemeente of zelfs in die van 
de wethouder wijzen? Dat er, om in de stijl van het onderwerp te blijven, 
een trein in de richting van realiseren van een fietspad op Het Oude 
Spoor dendert die niet meer te stoppen lijkt. En de machinist, of in dit 
geval de machiniste in de persoon van de wethouder, laat de trein met 
volle vaart richting bestemming denderen, ondanks dat alle seinen op 
rood staan. Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. Stop met 
ontwikkeling van een fietspad op Het Oude Spoor. Zeker in de nu voorge-
stelde vorm(en).

Niek Boele , Wilnis

‘Verrassing, verbazing, verbijstering’

De Ronde Venen - 25 inwoners van 
De Ronde Venen hebben de afge-
lopen weken met veel enthousiasme 
deelgenomen aan de cursus Politiek 
Actief. Tijdens 5 bijeenkomsten 
kregen deelnemers, die meer willen 
weten over (lokale) politiek en 
bestuur of zelf wellicht politiek actief 
willen worden, een kijkje in de 
keuken. Zij spraken onder andere 
met raadsleden en de burgemeester, 
werden wegwijs gemaakt in de taken 
en rollen van de overheid en 
oefenden met debatteren. De 
gemeente heeft het voornemen de 
gratis cursus in het najaar opnieuw 
aan te bieden. De cursus Politiek 
Actief werd dit jaar voor het eerst in 
De Ronde Venen gegeven en is een 
samenwerking tussen gemeente en 
ProDemos, het huis voor Democratie 

en Rechtsstaat. De eerste 2 bijeen-
komsten gingen voor een belangrijk 
deel over de rollen en taken van de 
gemeente, provincie, Rijk en EU en 
over de samenhang tussen de 
bestuurslagen. Ook werd gesproken 
over politieke partijen en hoe de 
gemeente wordt bestuurd en gingen 
cursisten in gesprek met raadsleden 
over hun motivatie. Bijeenkomsten 3 
en 4 waren meer praktisch van aard. 
Daarin werd gesproken over raadsin-
strumenten als moties en amende-
menten, waren er speeddates met 
raadsleden en werd er met behulp 
van een trainer geoefend in debat-
teren. De cursus werd afgesloten met 
een gesprek met burgemeester 
Maarten Divendal waarbij onder 
andere werd gekeken naar frag-
menten uit raadsvergaderingen om 

Enthousiaste cursisten ronden 
cursus Politiek Actief af 

De deelnemers van de eerste cursus Politiek Actief met uiterst links griffier Josette Jonker en rechts burgemeester Maarten 
Divendal. Foto: aangeleverd.

te kijken hoe het er in de praktijk aan 
toegaat.

Snel volgeboekt
Burgemeester Maarten Divendal: ,,Het 
is mooi om te merken dat er veel 
enthousiasme voor de cursus is, hij was 
heel snel volgeboekt. Ook leuk om te 
zien dat de belangstelling zeer gevari-
eerd was, jong en oud en uit verschil-
lende dorpen, echt een gemêleerd 
gezelschap. Sommige deelnemers zijn 
al actief, ze hebben bijvoorbeeld zitting 
in een adviescommissie of bezoeken 
regelmatig inloopavonden. Anderen 
zijn dat wellicht wat minder. Ik hoop 
dat we deelnemers met deze cursus 
enthousiaster hebben kunnen maken 
om wellicht zelf politiek actiever te 
worden.’’ De gemeente biedt de gratis 
cursus Politiek Actief dit najaar waar-
schijnlijk opnieuw aan. Belangstel-
lenden kunnen alvast hun interesse 
kenbaar maken door een e-mail te 
sturen naar griffier@derondevenen.nl.

volle en milieuvriendelijke manier 
afscheid nemen van hun dierbare, 
omringd door een sfeer van rust en 
zorgzaamheid. Iets wat voor veel 
mensen steeds belangrijker wordt.

Crematorium
Daarnaast beschikt Ename Uitvaartzorg 
over een modern en energiezuinig 
elektrisch crematorium, dat bekend 
staat als het goedkoopste van ons land. 
Door gebruik te maken van elektriciteit 
in plaats van fossiele brandstoffen, 
vermindert daardoor onze ecologische 
voetafdruk en wordt bijgedragen aan 
een duurzamere toekomst. Met de 
lancering van de EDC wordt een mili-
euvriendelijke uitvaart gegarandeerd 
en presenteert Ename Uitvaartzorg een 
nieuwe standaard in de uitvaartzorg-
sector, waarbij duurzaamheid en zorg-
zaamheid hand in hand gaan. Ename is 
ervan overtuigd dat de EDC een waar-
devolle mogelijkheid is voor geïnteres-
seerden die op zoek zijn naar een 
respectvolle en milieuvriendelijke 
uitvaart voor hun dierbaren.

De boer op…
Wilnis - De afgelopen weken 
werkten de kleuters van de Koningin 
Julianaschool over het thema: “We 
gaan naar de boerderij”. In de klas en 
op het plein hebben ze al bezoek 
gehad van verschillende dieren, zoals 
een pony en kippen. Nu kwam er 
zelfs donderdag een trekker met 

veekar het schoolplein op! Dit trok 
natuurlijk veel bekijks. De kleuters 
mochten in de veekar kijken naar 
schattige lammetjes en lieve kalfjes. 
Van de boer mochten de leerlingen 
zélfs een kijkje nemen in de trekker 
en voelen hoe het is om achter het 
stuur te zitten. De kleuters hebben 
ontzettend genoten van alle 
boerderijdieren. 

Foto: aangeleverd.

TechniekClub – Leerbewerking 
Mijdrecht - Wil je alles leren over 
leerbewerking? Ben je dol op dingen 
maken? En zit je in groep 7 of 8? Kom 
dan bij de TechniekClub in de 
MakerSpace Amstel & Venen in Mijd-
recht. De TechniekClub werkt met 
modules. Elke module duurt drie of 
vier weken. In de module Leerbewer-
king leer je zelf een tas maken én een 
sleutelhanger. Deze module gaat op 
3 juni van start. De inschrijvingen zijn 
geopend. De TechniekClub Leerbe-
werking wordt begeleid door 
Marieke ten Thij van Atelier 2T. Met 
haar hulp leer je: je eigen slinger 
maken, dierensleutelhangers maken 
en...een leren tasje maken voor je 
telefoon. Hoe gaaf is dat?! Je leert 
veilig werken met scherpe gereed-
schappen en maakt de mooiste 
accessoires van restleer. 

Juni
Deze TechniekClub vindt plaats op 3, 
10, 17 en 24 juni van 15.15 tot 16.45 
uur in de MakerSpace Amstel & 
Venen, Diamant 9 in Mijdrecht. 
Gebruik de ingang aan de kant van 
de moskee, daar is de deur geopend. 

Wie zich inschrijft voor een module, 
schrijft zich dus in voor alle vier de 
bijeenkomsten. Aan de TechniekClub 
zijn geen kosten verbonden. Deze 
activiteit wordt mogelijk gemaakt 
door Gemeente De Ronde Venen. 
Aanmelden kan via https://techne-
tamstelenvenen.nl/makerspace/
techniekclub-leerbewerking

Voorbeelden van leren werkstukken 
die kinderen maken tijdens de 
TechniekClub Leerbewerking.  
Foto: aangeleverd>
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Renault Nieuwendijk schenkt ruimhartig aan 
lokale en nationale goede doelen
Regio - Renault Nieuwendijk kondigt 
met trots aan een totaalbedrag van 
€20.795,00 te hebben geschonken 
aan 53 verschillende goede doelen. 
Bij de ‘Dealer of the Year 2023’ krijgen 
medewerkers jaarlijks een persoonlijk 
goede-doelen budget toegewezen. 
Hierdoor krijgen medewerkers de 
mogelijkheid om een goed doel naar 
keuze te ondersteunen dat voor hen 
persoonlijk betekenisvol is. Een deel 
van deze donatie, in totaal €845,00, is 
geschonken aan Stichting Prakkie in 

Hoofddorp. Stichting Prakkie, een 
lokale organisatie die zich inzet voor 
het verstrekken van voedsel aan 
mensen in nood, speelt een essen-
tiële rol in het ondersteunen van de 
meest kwetsbaren in onze samenle-
ving. Hun toewijding aan het 
verstrekken van warme maaltijden 
aan mensen die dit het meest nodig 
hebben, verdient volgens medewer-
kers van Nieuwendijk wat extra finan-
ciële steun en waardering. Ook Stich-
ting Prakkie Zaandam ontving een 

mooi verzamelbedrag ter waarde van 
€360,00. Daarnaast heeft Renault 
Nieuwendijk een aanzienlijk bedrag 
van €2937,00 overgemaakt naar het 
Prinses Máxima Centrum, tijdens het 
initiatief van de 538 Ochtendrun. De 
538 Ochtendrun, geïnitieerd door De 
538 Ochtendshow, is een sponsor-
loop in het Olympisch Stadion in 
Amsterdam op 16 maart. De 538 
deelnemers rennen 5.38 kilometer, 
waarmee ze Jeroen van Veen onder-
steunen in zijn missie om geld in te 

Foto: aangeleverd

Ervaar de Hollandse Plassen deze 
zomer
Regio - Met de start van het recrea-
tieseizoen slaan de bestuurders van 9 
Hollandse Plassengemeenten en 
Holland Rijnland de handen ineen 
met het ondertekenen van een 
samenwerkingsovereenkomst. Dit 
feestelijke moment vond plaats in 
‘The Rock’ aan de Westeinde plassen. 
Met deze ondertekening onder-
strepen de bestuurders de samen-
werking op het gebied van onder 
andere gebiedsmarketing en het 
versterken van recreatieve 
voorzieningen. 
Nieuwkoops burgemeester Robbert-
Jan van Duijn, dagelijks bestuurslid 
Holland Rijnland: ‘Dit gebied is mooi 
en bijzonder: de Hollandse Plassen 
vormen een eenheid waar we echt 

trots op mogen zijn. Elke plas heeft 
een eigen identiteit en daarmee ook 
een eigen recreatief aanbod. Dat 
biedt veel mogelijkheden die we 
economisch meer kunnen benutten.’ 
Met de ondertekening van de over-
eenkomst zetten de bestuurders 
kracht bij deze samenwerking. 
Wethouder Maarten van der Greft 
tekende de overeenkomst namens 
gemeente De Ronde Venen: ‘Of je nu 
wilt ontspannen, cultuur wilt 
beleven, één wilt zijn met de natuur 
of lekker actief wilt sporten: het kan 
allemaal. Het gebied vormt jaarrond 
een bijzondere ervaring. Ik nodig 
daarom iedereen uit de Hollandse 
Plassen te komen ervaren!’ 

Netwerk
De Hollandse Plassen liggen centraal 

in de Randstad en vormen het 
grootste watersport- en recreatiege-
bied van Nederland, groter dan de 
Friese Meren. Het omvat het Braas-
semermeer, de Kagerplassen, Nieuw-
koopse Plassen, Langeraarse Plassen, 
Reeuwijkse Plassen, Vinkeveense 
Plassen, Vlietland, Westeinder-
plassen, Zegerplas en Loosdrechtse 
Plassen. Naast deze grote water-
sportgebieden is er een netwerk van 
waterwegen en kleinere meren die 
met elkaar in verbinding staan. 
Betrokken ondernemers en 
gemeenten van de Hollandse Plassen 
en de gemeenschappelijke regeling 
Holland Rijnland zetten zich in om 
het gebied nog beter op de kaart te 
zetten, door zowel het fysieke 
netwerk te verbeteren als de bekend-
heid te vergroten. Dit laatste gebeurt 
via de marketingcampagne ‘Ervaar 
de Hollandse Plassen’. Voor meer 
informatie zie ook: 
www.ervaardehollandseplassen.nl.

Bestuurders Hollandse Plassen-
gemeenten slaan handen ineen

Foto: aangeleverd.

WANDELEN WERKT

Vorige week kreeg ik via de mail een vraag gesteld over wat Mindful walk is. 
Een mooi thema voor de column van deze week, de zesde alweer in de serie 
Wandelen Werkt. Mindful Walk is een combinatie van wandelen, mindfulness 
en ademhalingstechnieken. Het doel van Mindful Walk is meer in het hier en 
nu te lopen, je hoofd leeg te maken of vol te laten lopen met positieve 
gedachtes en ideeën. Met als gevolg minder stress en meer energie. Typische 
Mindful Walk thema’s zijn bijvoorbeeld observatie, focus, loslaten en empo-
werment. Met steeds weer de basisprincipes van het wandelen en de (neus)
ademhaling centraal. Mindful Walk is voor jong en oud en zowel ervaren als 
onervaren wandelaars. Het is bijzonder mooi om als Mindful Walk instructeur 
te zien wat voor persoonlijk proces iedere cursusdeelnemer doormaakt in 5 
sessies. En hoe er verbinding en vertrouwen in de groep ontstaat. 

Zweverig
Mindful wandelen klinkt misschien zweverig, maar dat is het zeker niet! Het is 
juist heel praktisch. Hoe meer je oefent, hoe meer baat je erbij hebt. Je krijgt 
meer innerlijke rust, je kunt je beter concentreren en je ontspant makkelijker. 
Bij Mindful Walk leg je de focus op wat er zich nu, op dit moment, afspeelt. 
Het gaat niet om hard en veel lopen, maar om met je hart lopen. Het 
wandelen wordt afgewisseld met veel verschillende oefeningen om volledig 
de aandacht op het hier en nu te richten. ‘Wandelen met de 5 zintuigen’ of 
blind wandelen zIjn mooie voorbeelden van oefeningen. Maar ook ademha-
lingsoefeningen, meditaties en informatie zijn onderdeel van het programma. 

Neusademhaling
Bij Mindful Walk oefenen we met de neusademhaling, bijvoorbeeld door te 
lopen met een pleister op de mond (zie foto). Bij het ademen via je neus, 
fungeert je neus als een filter, de buitenlucht wordt op de juiste vochtigheid 
en temperatuur gebracht en gereinigd. Grotere deeltjes worden door de 
neusharen tegengehouden. Met neusademen krijg je ook automatisch de 
juiste hoeveelheid zuurstof binnen en zorg je voor de natuurlijke aanmaak 
van lichaamseigen stikstofmonoxide. Tevens krijg je een 
betere balans tussen koolstofdioxide en zuurstof in je 
cellen. Het is van belang te ervaren of de neusademha-
ling is wat bij je past. Probeer het maar eens uit! Ivonne 
Pappot geeft Mindful Walk-cursussen (5 bijeenkomsten 
van 1,5 uur)*, workshops en bedrijfswalks. *Zowel in 
mei als juni zijn er cursussen. Meer info: https://fix13.nl

Wat is Mindful Walk? 

Regio - In de meivakantie (30 april 
t/m 8 mei 2024) zijn gezinnen en 
andere enthousiastelingen van harte 
welkom voor een gratis avontuurlijke 
ontdekkingsreis door de tentoonstel-
ling ‘De stem van het volk’ bij het 
Regionaal Historisch Centrum Vecht 
en Venen (RHCVV) in Breukelen. Een 
kans voor jong en oud om meer te 
leren over democratie en de 
grondwet op speelse en interactieve 
wijze. Deelnemers kunnen de speur-
tocht ophalen bij de balie van het 
RHCVV gedurende de openingstijden 
van de tentoonstelling van dinsdag 
t/m vrijdag van 10.00-17.00 uur en 

donderdagavond van 18.00-20.30 
uur. Vind alle antwoorden in de 
tentoonstelling, kraak het code-
woord en win een leuk prijsje. De 
speurtocht is voor iedereen, jong en 
oud, die op zoek is naar een leuke én 
leerzame activiteit. Door interactieve 
lades te openen, vitrines te onder-
zoeken en puzzels op te lossen, 
ontdekken deelnemers belangrijke 
thema’s van de democratie, waar-
onder de oprichting van de eerste 
politieke partij, het ontstaan van de 
grondwet en de uitdagingen rond 
democratie tijdens de Tweede 
Wereldoorlog.

 Praktische informatie
Haal de speurtocht op bij de balie 
van het RHCVV, en lever deze na 
afloop hier ook weer in. Als je het 
codewoord hebt gekraakt, win je een 
kleine prijs. Datum: Dinsdag 30 april 
t/m woensdag 8 mei 2024 in de 
meivakantie. Tijd: 10.00-17.00 uur en 
donderdagavond 18.00-20.30 uur. 
Locatie: Regionaal Historisch 
Centrum Vecht en Venen, Sche-
persweg 6E, Breukelen (in het 
Cultuurhuis). Toegang: Gratis
 
Tentoonstelling 
‘De stem van het volk’
‘De stem van het volk’ vertelt het 
verhaal van de (moderne) demo-
cratie en democratische waarden in 
Nederland aan de hand van (lokale) 

gebeurtenissen en originele archief-
stukken, zoals een verslag van een 
kerkenraad uit 1798 over de nieuwe 
Staatsregeling, een brief van Thor-
becke waarin hij uitleg geeft over zijn 
grondwetsherziening van 1848 en 
een manifest voor vrouwenkiesrecht 
uit 1913. Ook zijn er spotprenten, 
foto’s van protesten, foto’s van 
bekende politici als Jan Schaefer en 
Dries van Agt die de regio bezoeken. 
Naast de bekende partijen en verkie-
zingsaffiches komen ook minder 
bekende lokale partijen aan bod.Als 
bezoeker kun je zelf aan de slag met 
democratische vraagstukken: breng 
bijvoorbeeld je stem uit voor of 
tegen een grondwetswijziging, 
ontwerp je eigen protestbord of 
ontdek welke grondrechten er 

tijdens de Tweede Wereldoorlog 
verdwenen. Door de interactieve 
elementen is de tentoonstelling 
geschikt voor het hele gezin.

Speurtocht voor jong en oud bij 
Regionaal Archief RHCVV

Foto: aangeleverd.

zamelen voor het Prinses Máxima 
Centrum – een toonaangevende 
instelling voor kinderoncologie. Timo 
Peters, vestigingsmanager van de 
Nieuwendijk vestiging in Aalsmeer, 
rende zelf ook mee tijdens de 538 
Ochtendrun en voltooide 5,38 kilo-
meter in 25 minuten en 29 seconden. 
Renault Nieuwendijk zet zich graag in 
om lokale en nationale goede doelen 
te ondersteunen en kijkt ernaar uit 
om ook in de toekomst een positieve 
impact te blijven maken. 
Voor meer informatie kunt 
u contact opnemen met: 
Julia Pannekoek 06-82231850, 
j.pannekoek@renault-nieuwendijk.nl
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Mijdrecht - De Boni supermarkt in 
Mijdrecht kondigt met trots aan hun 
steun te verlenen aan de Buurtkamer 
van Tympaan De Baat, een levendig 
centrum dat in een aantal dorps-
kernen van De Ronde Venen te 

vinden is. De coördinatoren en vrij-
willigers organiseren verschillende 
gemeenschappelijke activiteiten 
voor inwoners. Klanten van de Boni 
kunnen hun emballagebonnen inle-
veren in de daarvoor bestemde bus 

Boni supermarkt steunt 
Buurtkamer

Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Wethouder Anja Vijselaar bij een reeds 
aangelegde kabelgoot. ,,We willen 
laden vanuit huis gemakkelijker en 
veiliger maken.’’ Foto: aangeleverd.

die naast de emballageband hangt. 
Met de opbrengst kunnen de vrijwil-
ligers van de Buurtkamer weer leuke 
activiteiten organiseren voor de 
buurt. “Dit partnerschap met de 
Buurtkamer weerspiegelt onze 
toewijding aan het ondersteunen 
van de lokale gemeenschap,” aldus 
Petra, de manager van Boni Super-
markt. “We geloven in het belang van 
het creëren van ruimtes waar 
iedereen zich welkom voelt en waar 
de banden binnen de buurt worden 
versterkt.”

Ontmoetingsplek
De Buurtkamer is veel meer dan 
zomaar een ontmoetingsplek. Het is 
een bruisende plek waar mensen van 
alle leeftijden en achtergronden 
samenkomen. Hier kunnen ze 
genieten van elkaars gezelschap, 
deelnemen aan activiteiten en 
nieuwe vriendschappen sluiten. De 
Buurtkamer is erg blij met deze 
samenwerking en kijkt ernaar uit om 
nog meer mensen te verwelkomen in 
hun warme en gastvrije omgeving.

Stichting Wilnisser Veenmolen 
heeft een nieuwe voorzitter
Wilnis - De stichting heeft na 22 jaar 
een nieuwe voorzitter. Kevin Cabout 
neemt het over van Paul Rowold. De 
Stichting Wilnisser Veenmolen zet zich 
in voor de molen in Wilnis. Zij onder-
steunen onder andere de molenaar bij 
het organiseren van Nationale 
Molendag en Nationale Monumen-
tendag. Na 22 jaar heeft voorzitter Paul 
Rowold afscheid genomen van zijn 
functie. Het bestuur bedankt Paul voor 
zijn inzet voor de molen. Zo is bijvoor-
beeld recent voldoende geld opge-
haald voor de reparatie van de molen. 
Kevin Cabout heeft de taken overge-
nomen en is gestart als nieuwe voor-
zitter van de stichting. Kevin zet zich al 
jaren in als vrijwilliger voor de molen. 
Het enthousiasme waarmee hij zich 

inzette als vrijwilliger neemt hij mee in 
zijn nieuwe rol als voorzitter. Zaterdag 
11 mei is het weer zover. Dan is het 
Nationale Molendag. Ook de Veen-
molen in Wilnis is open op deze dag. 

De Ronde Venen - Hoe ziet 
gemeente De Ronde Venen eruit in 
2040? Zijn er dan voldoende 
woningen? Hoe blijft de gemeente 
bereikbaar? Hoe ziet het buitenge-
bied eruit? Op vragen zoals deze 
moet de Omgevingsvisie van De 
Ronde Venen antwoord geven. Zo’n 
70 inwoners gingen hierover in 
gesprek met de gemeente tijdens het 
werkatelier op 9 april in De Boei in 
Vinkeveen. Het was een zeer 

geslaagde avond, met een goede 
opbrengst. De bijeenkomst was een 
volgende stap in de ontwikkeling van 
de Omgevingsvisie. De Omgevings-
visie beschrijft de huidige kwaliteiten 
en de toekomstige ontwikkelingen 
van de gemeente tot 2040 en geeft 
richting aan de toekomst van De 
Ronde Venen. De eerste fase van het 
project stond in het teken van infor-
matie verzamelen. Onder meer via 
gesprekken en een peiling onder 

Succesvolle bijeenkomst 
Omgevingsvisie De Ronde Venen

inwoners. Mede op basis van die 
uitkomsten zijn 3 sporen uitgewerkt; 
denkrichtingen voor de keuzes die 
voorliggen. Wordt ingezet op het 
versterken van de regionale samen-
werking en verbinding of richt de 
gemeente zich meer op de lokale 
behoefte? Pakt de gemeente de regie 
op grote opgaven zoals klimaatadap-
tatie en landbouwtransitie zelf op of 
geeft zij hier zelf weinig sturing aan 
en volgt zij landelijk beleid? Kiest De 
Ronde Venen voor extra groei van 
woningen en de economie of staan 
open landschap en gezonde leefom-
geving voorop. De sporen – met 
daarin de verschillende uitwerkingen 
– lagen in De Boei letterlijk op tafel en 
waren het onderwerp van gesprek. 

Stap voor stap naar de 
Omgevingsvisie 
Het opstellen van de Omgevingsvisie 
gebeurt in fasen. In de eerste fase, in 
het najaar van 2023, konden inwo-
ners via straatgesprekken en een 
digitale peiling aangeven wat zij 
belangrijk vinden in de gemeente. In 
fase 2 gaat het om het bepalen van 
de koers naar de gewenste toekomst. 
Wat voor gemeente wil De Ronde 
Venen zijn in 2040? Wat betekent dit 
voor de 8 dorpen? Hoe is de samen-
werking in de regio? 

De Ronde Venen - Inwoners die niet 
de mogelijkheid hebben een laadpaal 
op hun eigen terrein te plaatsen en 
toch de elektrische auto vanuit hun 
woning willen opladen kunnen dit 
voortaan op een veilige en makkelijke 
manier doen. Zij kunnen via de 
gemeentelijke website een kabelgoot 
aanvragen. Dit zijn speciale trottoirte-
gels waarin een goot is verwerkt 
waarin de elektrische kabels kunnen 
worden gelegd. De afgelopen 
maanden heeft de gemeente een 
proef gedaan met het gebruik van 
kabelgoten. Hieraan hebben inwo-
ners deelgenomen. De proef is geëva-
lueerd en succesvol afgerond. Het 
college van B en W heeft daarom 
besloten inwoners de mogelijkheid te 
geven de kabelgoot aan te vragen. 
Aan de aanvraag van een kabelgoot 

zijn kosten verbonden. Deze kosten 
zijn te vinden op de aanvraagpagina 
op de website van de gemeente.

Struikelgevaar
Wethouder Anja Vijselaar (Verkeer): 
,,We vinden het belangrijk om inwo-
ners zoveel mogelijk te ondersteunen 
bij de overstap van een auto op 
brandstof naar een elektrische. Dat 
doen we door het aanvragen van 
laadpalen te vergemakkelijken en ook 
door het laden aan huis makkelijker 
en veiliger te maken. Een kabelgoot 
helpt daarbij. Het is namelijk niet 
toegestaan om elektrische kabels 
over het trottoir te leggen, ook niet 
als er bijvoorbeeld een rubberen mat 
overheen ligt. In de kabelgoot kan de 
kabel veilig worden weggeborgen 
zonder het risico dat iemand struikelt.’’

Veilig elektrische auto opladen 
langs het trottoir 

Fractie Lokaal en Fair dient 
motie van treurnis in

Vijf jaar Hoogvliet Mijdrecht 
Mijdrecht – Zaterdag jl. was het extra druk bij de Hoogvliet supermarkt in 
Mijdrecht. Zij vierde hun vijf jarig bestaan en vooral de kinderen genoten 
daarvan, aangezien er voor hen gratis suikerspinnen konden worden 
afgehaald en was een schot in de roos.

Foto: aangeleverd.

De Ronde Venen - Het college van 
gemeente De Ronde Venen heeft pas 
na de controle van de accountant 
geconstateerd dat er een overschrij-
ding van bijna 30% is van het budget 
voor Jeugdzorg. Terwijl er in 2019 ook 
al een keer een overschrijding op het 
budget was van 1,5 miljoen wat leidde 
tot het rapport ‘Grip op het sociaal 
domein” waarin tal van aanbevelingen 
zijn gedaan. Naar nu blijkt zijn deze 
aanbevelingen niet voldoende geïm-
plementeerd. Waardoor wederom een 
grote overschrijding van het budget is 
ontstaan. In de commissievergadering 
gaf verantwoordelijk wethouder 
Maarten van der Greft (RVB) aan dat 
het “college had zitten slapen”. Reden 
voor de fractie van Lokaal en Fair om 
een motie van treurnis in te dienen, 
deze komt komende woensdag in de 
raadsvergadering aan de orde. Deze 
motie wordt ondersteund door PvdA/
GL. Ria de Korte, fractievoorzitter van 
Lokaal en Fair: “We vragen elke keer om 
goede monitoring van de kosten in het 
sociaal domein, een overschrijding van 
2,7 miljoen op een budget van 9,5 
miljoen ontstaat niet van de ene op de 
ander dag Onbegrijpelijk dat dit niet 
eerder is opgemerkt.” Als de motie door 
de raad wordt aangenomen dat stuurt 
de raad het college niet weg maar 
geeft wel aan dat het college ernstig te 
kort is geschoten. Het is de verant-
woordelijkheid van het college om 
voortvarend aan de slag te gaan om 

spoedig ‘in control’ te komen en de 
gemeenteraad tijdig te informeren. 

Een derde
Het totale budget voor jeugdzorg in De 
ronde Venen is €9,5miljoen, als er dan 
een overschrijding is van €2,7 miljoen 
is dat bijna een derde van het budget. 
Hoe kan dat? En zijn deze kosten struc-
tureel? De wethouder koos ervoor om 
via een reguliere raadsinformatiebrief 
de raad te informeren. Waarbij de coali-
tiepartijen kennelijk al eerder op de 
hoogte waren en zelf maar vragen zijn 
gaan stellen. De wethouder had direct 
persoonlijk de hele raad hierover 
moeten inlichten. Een weinig transpa-
rante gang van zaken die in dit soort 
ernstige situaties niet echt gepast is. 
Sinds de gemeente de uitvoering van 
de jeugdzorg doet vraagt De Korte om 
een goede monitoring van de kosten 
en de opbrengsten. Waarbij het niet 
gaat om het verminderen van jeugd-
zorg maar juist om het daar inzetten 
waar kinderen echt in de problemen 
zijn. Snelle behandeling en erger voor-
komen zijn daarbij de uitgangspunten. 
Maar ook niet onnodig lang behan-
delen. Maar het blijft nog steeds 
koffiedik kijken omdat er geen inzicht 
is in waaraan het geld wordt uitge-
geven. Daar moet echt zo spoedig 
mogelijk een duidelijkheid in komen. 
Al is het alleen maar om onze jeugd zo 
snel en adequaat mogelijk te kunnen 
helpen als dat echt nodig is. 

Onoplettendheid en argeloosheid van college DRV zorgt voor 
overschrijding van €2,7 miljoen in Jeugdzorg
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Mijdrecht - Pas in de toegevoegde 
tijd moest Argon buigen voor Mont-
foort, in de eerste helft met maar 
weinig doelkansen voor beide 
ploegen scoorde Argon wel de 1-0 en 
hield dit vast tot minuut 83 toen de 
gelijkmaker viel. In een hectische 
slotfase viel diep in blessuretijd dan 
toch de 1-2 voor de bezoekers. Het 
was tevens het eerste succes voor de 
gelegenheidscoaches Jeroen de 
Vlieger en Andy van Vliet die de 
ontslagen Gert Kruys vervingen.

Weinig actie
De eerste helft kon eigenlijk schrifte-
lijk afgedaan worden, weinig moge-
lijkheden tot scoren en veel werd de 
lange bal gegeven die dan net weer 
niet aankwam. We zagen na elf 

minuten een eerste poging van 
Thomas Koense namens Montfoort 
die alleen een hoekschop opleverde 
die vervolgens middels een kopbal 
naast de paal terecht kwam. Na een 
kwartier een eerste hoekschop voor 
Argon maar die leverde ook niets op. 
Na bijna veertig minuten zagen we 
weer een lange bal, nu van Bas 
Schaefers die nu wel goed bij Sven 
Beek terecht kwam, hij controleerde 
de bal fraai en schoof die beheerst in 
de verre hoek 1-0. In minuut 45 ging 
Sven Beek er weer op rechts vandoor, 
gaf de bal voor doel waar een tweetal 
aanvallers klaar stonden, echter het 
leverde alleen een hoekschop op.

Kansen voldoende
De tweede helft was een aantrekke-

Argon in blessuretijd onderuit 
tegen Montfoort

lijke wedstrijd, Erkelly de Sa was 
ingevallen voor Jayden Zschuschen, 
en in de beginfase moest Argon 
doelman Juran Doezeman tweemaal 
flink aan de bak om Montfoort (dat 
nu het windvoordeel had) van scoren 
af te houden. Met nog een half uur 
op de klok werd een vrije trap van 
Justin Schouten door Teun Gorten-
mulder ingekopt, scheidsrechter 
Hemkes constateerde een hoekschop 
die daarna in het doelgebied 
opnieuw bij Gortenmulder terecht 
kwam, met een knappe omhaal 
schoot hij hard in maar keeper Robin 
Vianen reageerde met een prima 
reflex en voorkwam een zeker doel-
punt. Daarna was het weer Mont-
foort dat aanvallend flink huishield, 
maar liefst vier hoekschoppen op rij 
overleefde Argon. Vervolgens kwam 
invaller Bakker alleen voor Doezeman 
maar hij schoot naast en ook een 
inzet vanaf links ging via de lat over. 
Inmiddels was Raoul van Wijk inge-
vallen voor Yannick van Doorn en 
kwam Stan van Balgoijen in het veld 
voor Sven Beek.

Naast
 Siep Keulemans schoot naast en een 
solo van Balgoijen liep dood, na een 
vrij trap van Justin Schouten kopte 
De Sa naast. Na een prima redding 
van Doezeman na een hoekschop 
zagen we opnieuw een inzet van 
Schouten met een merkwaardig 
effect die tot corner werd verwerkt. 
In minuut 83 gaf Argon een onno-
dige vrije trap weg, Menno Bergwerff 
zag zijn schot in de verre hoek 
verdwijnen 1-1. In de lange bijtelling 
die volgde had Argon nog alle gele-
genheid om de wedstrijd te doen 
kantelen. Een schot van Lars van 
Wees leek een doelpunt maar de bal 
bleef in het zijnet hangen. Na een 
vrije trap van Schouten was keeper 
Vianen verslagen door de kopbal van 
Mitchel van der Veer, echter hij kreeg 
assistentie van een verdediger die de 
bal van de doellijn kopte. Daarna 
sloeg Montfoort na een uitval alsnog 
toe en schoot Denny van Loen de 2-1 
op het bord toen Juran Doezeman 
een inzet niet goed kon verwerken. 
Door deze nederlaag in het definitief: 
Argon zal volgend seizoen een klasse 
lager moeten acteren.

Foto’s Hans van Gelderen

Mijdrecht - Op een ongewoon 
vroege ochtend rond klokslag 10:00 
uur, begon Atlantis 2 aan hun 
wedstrijd tegen Luno 3. Het was een 
zeer koude ochtend, waardoor de 
voorbereiding niet optimaal was 
voor de wedstrijd. Het was duidelijk 
dat het een uitdagende strijd zou 
worden, vooral omdat Atlantis te 
maken kreeg met een team dat 
bestond uit ervaren oud-spelers van 
Luno. De weersomstandigheden 
waren niet bepaald gunstig voor het 
spel. Een scherpe wind waaide over 
het veld, waardoor het schieten een 
echte uitdaging werd voor beide 
teams. Desondanks slaagde Atlantis 
erin om in de eerste helft redelijk 
gelijke stand te houden met Luno. 
De spelers werkten hard en 
probeerden de druk op de tegen-
stander te houden. Toch slaagde 
Luno erin om een kleine voorsprong 
op te bouwen, waardoor Atlantis met 
een stand van 2 punten verschil de 
rust in ging.

Sterker
Tijdens de rust kwam coach Peter 
met strategieën om de tweede helft 
sterker in te gaan. Het team bleef 

gemotiveerd en was vastbesloten 
om het tij te keren. Bij het hervatten 
van het spel bleef het even span-
nend, maar al snel wist Luno uit te 
lopen. Ondanks de inzet van verschil-
lende wissels door coach Peter, waar-
onder ook spelers van Atlantis 1, 
slaagde Atlantis er niet in om de 
wedstrijd om te keren. Luno bleef 
druk uitoefenen en Atlantis had 
moeite om goede kansen te creëren. 
De vermoeidheid begon ook een rol 
te spelen, en Atlantis slaagde er niet 
meer in om Luno voorbij te gaan.
Uiteindelijk eindigde de wedstrijd in 
een overwinning voor Luno, met een 
eindstand van 17-8. Dit was zeker 
niet het resultaat waar Atlantis op 
had gehoopt, omdat het doel voor 
dit veldseizoen is om kampioen te 
worden en weer terug te keren naar 
de reserve 2e klasse. Na de wedstrijd 
werd er veel tussen verschillende 
spelers besproken, wat er misging 
deze wedstrijd om hier belangrijke 
punten uit te halen voor de volgende 
wedstrijd. Atlantis zal dus vastbe-
sloten alles geven in de volgende 
wedstrijd, om de enige kans op het 
kampioenschap nog in leven te 
houden.

Atlantis 2 strijdt tegen ervaring 
en het weer

Vinkeveen - De thuiswedstrijd van de 
Vinkenhoofdmacht bracht de Vinke-
veense korfballers afgelopen zaterdag 
de volle winst. Al na vijf minuten 
stopten de Leidenaren met scoren, 
waarna de rust met een 6-3 voorsprong 
werd bereikt. Uiteindelijk zegevierden 
de volgelingen van trainer-coach Amel 
Gro. In de beginopstelling van de thuis-
ploeg begonnen Robin van der Vliet, 
Zoë van Dasler, Jerom Stokhof en 
Nieko Dankelman in de aanval. Nieko 
vervangt de afgehaakte Gideon Leef-
lang. Eva Hemelaar (terug van wereld-
reis), Deena Dankelman, Jelle Mul en 
Levi Kroon startten in de verdediging. 
“Het is de bedoeling dat we vooral ons 
eigen spel spelen en ons sterk richten 
op een goede afronding”, aldus de 
Vinkeveens coach Amel Groos vooraf. 
“We hebben een spelerscollectief dat 
dynamisch kan opereren en met dat 
beweeglijke spel ook kan domineren. 
Daarnaast azen we op revanche voor 
de van Danaïden verloren wedstrijden 
in de zaalcompetitie. We kunnen, nu 
we weer met 4 om 4 in plaats van 5 om 
5 spelers en speelsters acteren, meer 
vaste patronen uitvoeren. Ik heb er 
vertrouwen in”, blikte Groos vooruit.

Stevige wind
Nadat in de eerste aanval Robin van 
der Vliet al direct een strafworp mocht 
verzilveren beten de bezoekers een 
paar minuten lang flink van zich af. 
Echter bij een 1-3 Leidse voorsprong 

herpakte de Koelemanbrigade zich 
goed: Nieko Dankelman benutte een 
kansje onder de korf, Jerom Stokhof 
schoot van afstand raak en Jelle Mul en 
Deena Dankelman benutten twee 
meegekregen strafworpen. Robin van 
der Vliet bepaalde ondanks de fel waai-
ende wind van afstand de ruststand op 
6-3.

Flets spel
Na rust leek KZ-Danaïden nog even 
terug te willen komen. Na de uitbrei-
ding van de Vinkenscore door Zoë van 
Dasler en Levi Kroon (8-3) werd het in 
korte tijd 8-5 en niet veel later na een 
fraaie doorloopbal van Robin van der 
Vliet ook 9-6. Echter, net als in de eerste 
helft was de opleving van de Leide-
naren van korte duur. Een wat flets 
vervolg van de wedstrijd brak aan.
Halverwege de tweede helft was het al 
12-6 door treffers van Jerom Stokhof, 
Levi Kroon en Robin van der Vliet (2x). 
De bezoekers hadden de strijd blijk-
baar al opgegeven. In een gemoede-
lijke sfeer, waarin het sportieve de 
bovenhand voerde, hadden diverse 
spelers met hun tegenstanders plezier 
om het eigen spel. Levi Kroon en de 
later in het veld gekomen Bart de 
Ruiter bepaalden met nog enkele mooi 
afstandsschoten de eindstand op 14-6. 
De Vinken pakt hiermee de tweede 
plaats in de poule. Volgende week 
wacht de nog ongeslagen koploper, 
het Bodegraafse Vriendenschaar.

De Vinken overklast De Danaïden

Foto: aangeleverd.

Foto: aangeleverd.

Mijdrecht - De populariteit van 
E-bikes neemt toe. Dit roept vaak de 
vraag op: “Waar gaan we vandaag 
heen, met wie en welke route is inte-
ressant?” Wielerclub genaamd ‘Toer 
Trim Club de Merel’ bestaat al sinds 
1976 en heeft veel leden die weke-
lijks op hun racefiets stappen voor 
een rit. Hierdoor hebben ze door de 
jaren heen veel ervaring opgedaan in 
het organiseren van fietsroutes, met 
speciale aandacht voor begeleiding 
en veiligheid. Reden waarom bij deze 
club de fietshelm verplicht is. Ze 
vragen zich af of er E-bikers in De 
Ronde Venen zijn die behoefte 
hebben aan structuur, begeleiding 
en/of gezelschap. Binnen de vereni-
ging starten ze daarom een nieuwe 
E-bike groep. De aftrap hiervan is op 
de Open dag, zondag 5 mei a.s. Dit is 
een primeur voor De Ronde Venen, 
omdat de E-bike met trapondersteu-
ning nog niet de erkenning krijgt die 
het verdient. Het is een goede vorm 
van bewegen en kan mensen ook op 
sociaal vlak samenbrengen.

Wekelijks
Sinds de coronapandemie zijn veel 
mensen overgestapt op een E-bike. 
Sommigen rijden alleen en zouden 
graag in een groep fietsen. Het doel is 
om wekelijks met de E-Bike groep 
veilige en leuke fietsroutes te 
verkennen. Elke groep heeft een voor-
rijder die het tempo bepaalt en de 
route leidt. Achteraan fietst de wegka-
pitein die de veiligheid in de gaten 
houdt en waarschuwt indien nodig. 
Duidelijke fluitsignalen en andere 
mondelinge aanwijzingen worden 
gebruikt die voor iedereen goed hoor-
baar en te begrijpen zijn. Ze houden 
ook rekening met de accucapaciteit 
i.c.m. de te fietsen afstanden. Goede 
samenwerking met elkaar en andere 
weggebruikers staan centraal. Het club-
motto is: “Samen uit, samen thuis”. De 
snelheid varieert tussen de 20 - 25 
km/u. Gezelligheid en veiligheid zijn 
prioriteit voor, tijdens en na het fietsen. 
Ook is er indien gewenst ruimte voor 
een tussenstop/plaspauze. Ze beginnen 
met een aantal proefritten om de inte-

Nieuw bij Toer Trim Club de 
Merel: ‘de E Bike groep’

resse te meten en met elkaar te sparren. 
Deelnemers van alle leeftijden (vanaf 
18 jaar) zijn van harte welkom. De 
kosten voor het E-Bike lidmaatschap 
bedragen € 25,00 per jaar. Als u wilt 
deelnemen aan de rit(ten), meld u zich 
aan via info@ttcdemerel.nl of stuur een 
WhatsApp-bericht met uw naam en 
e-mailadres naar: 06 54 96 34 34. 
Bezoek ook de website: www.ttcde-
merel.nl voor meer informatie. Ook 
goede ideeën zijn altijd welkom. Het 
vertrekpunt op zondag 5 mei 2024 is 
om 09:00 uur (verzamelen om 08:30 
uur) bij Optisport (zwembad), Ontspan-
ningsweg 1, 3641 SV Mijdrecht.
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